
Zápis ze 7. zasedání Akademického senátu FIS, 
konaného dne 28. listopadu 2018 

 

Přítomni: Petr Berka, Nikola Kaspříková, Jitka Langhamrová, Antonín Pavlíček, Martin 

Potančok, Hana Řezanková, Veronika Skočdopolová, Zdeněk Vondra, Kateřina Bílková, Adam 

Palát, Veronika Ptáčková, Štěpán Staněk 

Omluveni: Alena Buchalcevová, Věra Radváková, Jaroslav Sixta, Jan Černý, Adam Dolejš 

Hosté: Jakub Fischer, Petr Doucek, Kristýna Vltavská, Dušan Chlapek, Vojtěch Svátek, Josef 

Jablonský 

Jednání AS FIS zahájila předsedkyně Jitka Langhamrová uvítáním hostů a členů AS FIS a 

hlasováním o navrženém programu. Program byl přijat jednomyslně 

 

Schválený program: 

1. Návrh akreditace doktorských studijních programů uskutečňovaných na FIS 

2. Podmínky přijímacího řízení na doktorské studium FIS na akademický rok 2019/2020 

3. Zásady hodnocení publikační činnosti FIS 

4. Různé 

 

1. Návrh akreditace doktorských studijních programů uskutečňovaných na FIS 

Prof. Doucek představil Návrh akreditace doktorských studijních programů uskutečňovaných 

na FIS, jednotliví garanti následně představili doktorské studijní programy. Prof. Svátek podal 

základní informace o studijním programu Aplikovaná informatika jak v české tak anglické 

verzi. Zapracoval drobné technické připomínky doc. Buchalcevové. Prof. Jablonský 

představil studijní program Ekonometrie a operační výzkum jak v české tak v anglické verzi. 

Prof. Řezanková představila obor Statistika v české i anglické verzi. 

Usnesení: Akademický senát FIS bere na vědomí a schvaluje návrh akreditace 

doktorských studijních programů Aplikovaná informatika, Ekonometrie a operační 

výzkum, Statistika, Applied Informatics, Econometrics and Operations Research, 

Statistics. 

Hlasování: pro: 11 proti: 0 zdržel se: 1 

 

2. Podmínky přijímacího řízení na doktorské studium FIS na akademický rok 

2019/20200 

Prof. Doucek předložil AS FIS podmínky přijímacího řízení na doktorské studium na FIS na 

akademický rok 2019/2020.  

Veronika Ptáčková vznesla dotaz, zda je možné začít doktorské studium také od ledna. Prof. 

Doucek vysvětlil, že začátek studia od ledna není školou doporučován a FIS se tímto 

doporučením řídí. 

Usnesení: Akademický senát FIS schvaluje podmínky přijímacího řízení na doktorské 

studium FIS na akademický rok 2019/2020. 

Hlasování: pro: 11 proti: 0 zdržel se: 0 

 

3. Zásady hodnocení publikační činnosti FIS 

Prof. Doucek představil Zásady hodnocení publikační činnosti FIS, vysvětlil nutnost drobných 

změn v pohledu na hodnocení publikační činnosti v souladu s Metodikou 17+. Následně v 

diskuzi zareagoval na připomínky doc. Buchalcevové ohledně zpřesnění textu z pohledu 

výpočtů bodů. Do tabulky bude doplněno. 



Byl vznesen dotaz na problematiku interdisciplinarity publikací, jak se budou dále hodnotit 

publikace psané například s lékaři apod. Do budoucna se budou upřednostňovat publikace 

patřící do oboru ekonomika a informatika, tak aby byly v souladu s oblastí vzdělávání na 

VŠE a FIS. 

Usnesení: Akademický senát FIS schvaluje Zásady hodnocení publikační činnosti FIS. 

Hlasování: pro: 12 proti: 0 zdržel se: 0 

 

3) Různé 

 Doc. Langhamrová navrhovala zákaz kouření v celém areálu Vysoké školy 

ekonomické v Praze. Především je problematický vstup do budovy z parkoviště 

Italská, kdy nekuřáci musejí procházet mezi kouřícími osobami, kteří jsou nejenom 

přede dveřmi, ale také na vstupní rampě. Ing. Potančok zmínil také fakt, že je velmi 

nepříjemné, když přijedou vážení hosté ze zahraničí, kdy zpravidla možnost 

parkování je převážně v Italské a musejí procházet nejenom velmi nevzhledným 

dvorem, ale také mezi kuřáky. 

 Bylo navrženo Ing. Skočdopolovou, pro parkování využívat místa určená pro hosty 

vedle Rajské budovy. 

 Štěpán Staněk upozornil na fakt, že pokud by se zakázalo kouření v celém areálu 

školy, budou nedopalky kolem školy v květináčích apod. a nebude to mít žádaný 

výsledek. Nakonec se v diskuzi dohodlo, že by bylo vhodné vymezit kuřákům prostor 

zcela mimo vchod a rampu u parkoviště Italská. 

 Usnesení: AS FIS žádá pana kvestora o vyhrazení místa pro kuřáky do 

hospodářského dvora mimo vstupní dveře a rampu u vstupu od parkoviště 

Italská. 

Hlasování: pro: 12 proti: 0 zdržel se: 0 

 

Zapsal: Pavlíček       Za správnost: Langhamrová 

 

Předpokládaný termín příštího zasedání AS FIS: 13. 2. 2018 od 9 hodin. 


